
         Obecní úřad Ostředek       -     Osadní výbor  Třemošnice                        

   ZÁPIS č.4/2010 z jednání Osadního výboru Třemošnice
                                           VEŘEJNÁ SCHŮZE
                                                    dne :   30. 7. 2010          

Přítomni:  Jaromír Ptačovský st., Ing. Vladimír Jíša,  +  12 občanů
Omluveni: Ing. Petr Šebesta, Milan Mecka, Marie Smítková 

Hlavní body jednání :
1. Informace z jednání OZ 

 jsou pravidelně uváděny na webových stránkách : www.chopos.cz
 aktuální dění v Třemošnici – místní komunikace: náves – most dálnice D1 

ukončena rekonstrukce v červenci. Nutno dodělat sběrač vody z Vaňkova pole, 
prodloužit příkop za koncem stájí, aby byla voda svedena do příkopu již 
zhotoveného, prorazit a vyčistit potrubí na bývalé černé skládce.
                                             -  řešit problém rybníčku proti Hanzalovým, 
Benešovým a Durčíkovým. 

 neprošla dotace na obecní objekt v Ostředku (školka), ani na hřiště v Třemošnici.
2. HLAVNÍ BOD PROGRAMU – KOMUNÁLNÍ VOLBY  15. a 16. října 2010

uzávěrka kandidátních listin – 10.8.2010 do 16,00 hodin v Sázavě.
Seznámení s možnostmi přicházejícími do úvahy v obci Ostředek.
                    a) sdružení nezávislých kandidátů – této formě se v Ostředku vždy dávala 
                         přednost, ovšem tato forma je nevýhodná proti kandidátovi, který se 
                         rozhodne jít do voleb samostatně.
                         Vladimír Jíša navrhuje, aby kandidátní listina byla bez určeného 
                         pořadí, čímž by všichni kandidáti měli mít rovné šance.
                         Sdružení potřebuje 25 podpisů
                     b) nezávislý kandidát jako samostatná osoba.
                         Každý kandidát potřebuje 18 podpisů.
Z původního zastupitelstva – pan Tamme a pan Jíša.
    Pan Nenáhlo je s otazníkem.
Z nových potvrdili Klára Škvorová a Pavel Zeman.
O dalších abonentech – pan Florián Petr, paní Beranová, Styblíková se bude ještě
jednat. 

3. Oprava studny před prodejnou. Pan Chrpa (instalater) provede opravu ruční pumpy 
(propouští hlavní píst) v měsíci srpnu.

4. Na obci jsou žádosti o odkup pozemků : Hana Ptačovská, Jaromír Ptačovský ml., 
František Polesný – stále nedořešeno. Nutné, aby pan starosta podal vysvětlení, proč 
se již nestalo a kdy se stane. Zastupitelstvo již kdysi schvalovalo.

5. Požadavek pana Smítky na urychlené řešení likvidace kůrovce v obecních lesích, který 
se prý šíří do soukromých lesů. Zdali není nutný rychlý zásah – jedná se o cca 16-20 
stromů, které budou přednostně pokáceny na palivo pro obec. Informaci podal pan 
Josef Kobián. 

     
   Zápis provedl : ing. František Škvor                     přepsal :  ing. Vladimír Jíša                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

                                        V Třemošnici dne : 30. 7. 2010


